
 
 

 

 בארותיים         
 כ"א אדר ה'תשע"ח         

         7.03.2018 

 תושבי בארותיים היקרים,

 

 היום היה זה יומי האחרון בתפקיד יו"ר וחבר הועד המקומי של בארותיים.

החל בני, ניצן רום, בתפקידו כמד"ב/רכז נוער  2017 דצמברכפי שרבים מכם יודעים, בחודש 
 של המושבים בארותיים ועולש.

ועדים המקומיים בארותיים ווועדת הנוער שהיא שלוחתם של ההיות וקיימת כפיפות שלו ל
, זהו מצב על ידי המושביםושכרו נקבע על ידי מחלקת הנוער של המועצה אולם משולם ועולש, 
 .ירות למועצות המקומיות והאזוריות במשרד הפניםשל וועדת מינהל האת אישורה שהדורש 

למבקרת המועצה דר' עידית נס, הודעתי לה על הדברים  17.10.2017פניתי כבר ביום  ולכן
 וביקשתי ממנה הנחיות.

בוצעה בחינה של הדברים הן על ידי מבקרת המועצה והן על ידי היועץ המשפטי של  ,מאז
גם במצב בו מוגשת בקשה כאמור, חל איסור על העסקה של לאחרונה הוחלט כי ו ,המועצה

גם בשלב הביניים של בחינת  קרוב משפחה מקרבה ראשונה של מי מחברי הועד המקומי
 .הבקשה

הטלטלות שעברו על נוער עולותיים בשנה האחרונה הן לאור התחלפות המדב"ים ואי היציבות 
ת אירועי קדם ידועות למי מכם שמעורב או שיש לו בן משפחה בתקופות הביניים והן עקב השלכו

 בגיל הרלוונטי.

לאור זאת, ותוך שאני שוקל ושם לנגד עיני את יציבות הקהילה וטובת הנוער, החלטתי שנכון 
 יהיה שניצן ימשיך בתפקידו ואילו אני אפרוש מחברותי בוועד ומראשותו.

תפקידו ולפעול באופן נמרץ לטובת המושב הועד המקומי של בארותיים ימשיך למלא את 
 ותושביו.

הועד יבחר ו , רונן רוט,ברשימה 8את המקום שמתפנה בוועד יתפוס המועמד שהיה במקום 
מתוכו יו"ר אשר ימלא את התפקיד וימשיך להוביל ולנהל את ענייני המושב עד לבחירות 

  .לקראת סוף השנה, במקביל לבחירות לראשות המועצההקרובות שיערכו 

בראשותי, מעבר לניהול ענייני המושב השוטפים, קידם וביצע מספר לא מבוטל של הועד 
 פרויקטים שחלקם הסתיים וחלקם נמצא בשלב כזה או אחר בדרך לביצוע.

 



 
 

 

סכם את העשייה בעת הזו, כעשרה חודשים לפני סיום כהונתו החוקית של הועד, אני מבקש ל
 :הנרחבת של הועד בארבע השנים האחרונות

המושב פעילות מאד ומשפיעות על החיים והאירועים במושב. במהלך כהונת הועד ועדות  -
ועדת ארכיון אשר מרכזת הוקמו גם שתי ועדות שלא היו קיימות קודם לכן: ועדת חיילים ו

 ון ששופץ.את חומרי המושב במבנה הארכי
עה ועדת קשר עם התושבים, גם היא ועדה שהוקמה לראשונה בתקופת הועד הנוכחי, הטמי -

פורטל ומערכת מתקדמת להעברת מידע לתושבים. המערכת משמשת כיום כערוץ המרכזי 
משמשת באמצעותו מעדכנות הועדות ומעדכן הוועד את התושבים בנושאים השונים והיא 

 גם את התושבים להפצת הודעות של עזרה הדדית ועוד.
והתאמנו את הגנים יישמנו תכנית שיקום לגני השעשועים. החלפנו חול, השלמנו מתקנים  -

 לדרישות התקן השונות. בימים אלו אנו בתהליך של השלמת התיקונים בגן הכושר.
הוקם צוות צח"י ולאחרונה שופץ מחסן הנשק הישן שנמצא בסמוך למבנה הארכיון והוא  -

 ישמש כמבנה הצח"י ובו יאוכסן הציוד הקשור.
טחון פנים יהמשרד לבעברנו ממצב בו עיקר השמירה במושב בוצעה על ידי תקציבי  -

ובהשתתפות תושבים למציאות בה הוסרו כל תמיכות המשרד ונאלצנו לדאוג למערך שמירה 
וביטחון עצמאיים. אני גאה לומר שמושב בארותיים הוא סוג של "אי של שפיות" בכאוס 

המחיר, כפי שידוע לכולנו, הוא היטל שמירה שהוטל בהתאם לחוק ובאמצעותו  שמסביב.
את הפעילויות והאמצעים הדרושים לשמירה על שלווה ובטחון יחסיים כפי שאנו ניתן לממן 

    מהם. נהנים
בקרבת מתחם הגנים והנוער תחנת הסעה חדשה לתלמידים. זוהי  הוצבה  בשבוע שעבר -

 יםציבורי יםכבר בימים הקרובים יוצבו בשטחתחנות ש 5תחנה ראשונה בסדרה של 
 מגורים.בתי של  םאינם בחזיתשומיקומים 

מיד לאחר סיום הצבת התחנות יוצבו גם מעקות בטיחות לשיפור בטיחות הילדים שממתינים  -
 לאוטובוסים לבתי הספר.

הגשנו התנגדות עצמאית לאופציה התכנונית של הקמת שדה תעופה חלופי להרצליה ושדה  -
ופה דב באתר תנובות. ההתנגדות שהוגשה חיזקה את קו ההתנגדות הכולל למיקום זה והחל

הוסרה מהפרק )עדין אנו שותפים למאמצים למנוע את הקמת שדה התעופה באתר בית 
 הלוי(.

תיקונים נרחבים לכבישים במושב. כידוע, וסיימנו אתמול ביצענו בשבועות האחרונים  -
פור תהליך של בחינת שילכן החליט הועד על אינם עומדים בתזוזות הקרקע ו םכבישיה

שעומדים מה במימון משותף של כספי היטל התשתיות תשתיות עם תכנון לשנים קדי
 וכספי המועצה.לרשותנו 

התחלנו בפרויקט תיעוד כלל התשתיות במושב, הן אלו שברשותנו והן של גורמים חיצוניים  -
. המידע יעודכן באופן שוטף כך שבכל מקרה GISכגון ביוב, חשמל וכבלים, על גבי מערכת 

כפי שקורה מדי פעם על ידי רשויות וגופים שונים, של בקשות חפירה או בקשות אחרות, 
סיכמנו גם עם המועצה על  נוכל לבחון את ההפרעה הצפויה ולנהל את האישורים בהתאם.

 קבלה של שכבות מידע שכבר קיימות אצלם )כגון תשתיות הביוב(.
הועד החליט על שיפוץ בית העם. התהליך עדין בתחילתו ונבחנות עלויות והיקף השיפוץ  -

 אולם אני מקווה שבמהרה נזכה כולנו במועדון משודרג. ,הדרוש



 
 

 

יזמנו והקמנו ביחד עם מושב עולש והמועצה הפרדות תנועה בצפון רחוב הפלג ובצומת  -
 המחבר את בארותיים עם עולש וקדם.

ביחד עם הפרדות התנועה ביצענו השלמה של מדרכה לאורך כל קטע הכביש מרחוב הפלג  -
ם ולהולכי הרגל בכלל צעידה בטוחה מהמושב לכיוון עולש פשרנו לילדילכיוון הצומת ובכך א

 וקדם.
מטרים של מדרכות. לא רק הכבישים סובלים מתזוזות האדמה  1,000 -ביצענו תיקון של כ -

אלא גם המדרכות. זהו מאבק ארוך ומתמשך, המצב כיום אינו מושלם אולם הוא טוב 
 משהיה.

 מושב עולש פסי האטה לכל אורכו של רחוב היובלים.ביצענו ביחד עם המועצה והשתתפות  -
 השלמנו ביחד עם המועצה ועולש את הקמת הכיכר והחניה הצמודים למתחם הגנים והנוער.  -
סיכמנו עם המועצה את הקמתו של מגרש ספורט נוסף בצמוד למגרש הקיים. המימון מגיע  -

מועצה והקצאה נוספת הן ממחלקת הספורט של המועצה והן מכספי תב"ר שמגיעים לנו מה
 שסוכמה עם ראש המועצה.

מסתורי פחים, בעיקר במשקים. הפרויקט לא הושלם עקב סיבות שאינן  100 -הצבנו כ -
קשורות בנו )בעיות של המועצה עם הזוכה במכרז(. אני מקווה שבקרוב תבוא הסוגיה על 

    פתרונה ונוכל להשלים את הפרויקט ולשפר את חזות המושב. 
ספריות עולש ובארותיים ובכך שיפרנו לאין ערוך את השרות שהספריה מספקת  איחדנו את -

 לתושבים הקטנים והגדולים.
קידמנו ואנו משתתפים ביחד עם עולש ומחלקת הרווחה של המועצה בהפעלתו של "הבית  -

זאת  החם" אשר נותן לתושבים הוותיקים בהחלט בית חם פעמיים בשבוע בשעות הבוקר.
 +" שפעיל במושב.60"מועדון  בנוסף לפעילויות

 בשיתוף עם המועצה הדתית שיפצנו את בית הכנסת. -
בשיתוף עם מושב עולש ביצענו עבודות בבית העלמין, סידרנו את הצמחיה והשבילים ודאגנו  -

 לתשתיות חשמל/תאורה במקום.
העבודות על הקמתו של אולם הספורט בקדם כבר בעיצומן. בעוד נדנדנו, לחצנו ודחפנו ו -

מספר חודשים נוכל כולנו ליהנות מאולם ספורט מודרני משותף למושבים בארותיים, עולש, 
 בורגתה וחניאל.

להקמתו של מבנה מרפאה אזורית חדשה במתחם השתתפנו ביחד עם המועצה במהלך  -
אני משער שבחודשים הקרובים תתחיל מוכנות. ואני שמח לספר שהתכניות כבר קדם 

 הקמתו של המבנה על ידי החברה הכלכלית של המועצה.
ביצענו כיסוי וגינון של מה שהיה פעם מזרקה בכיכר של תחנת הדלק והצרכניה ובכך מנענו  -

 המשך קיומו של מטרד והפכנו את המקום לגינת נוי.
פץ לאחרונה על ידי האגודה צמצמנו את פינת המחזור שבאחורי תחנת הדלק והסילו )ששו -

 החקלאית( כך שנשארו בה רק המיכלים ההכרחיים.
קיימנו אירוע שולחנות עגולים בו ניתנה לכל תושב שהיה מעוניין בכך האפשרות לחלום ביחד  -

ולהעלות רעיונות לשיפור חיי הקהילה ונושאים נוספים. לא בכל הדברים הספקנו או 
 מהדברים בהחלט נכנסו לסדר היום שלנו בוועד. התאפשר לנו לעסוק ולקדם, אולם חלק

 

 



 
 

 

 
ידו של הועד שממשיך לפעול במרץ עוד נטויה ואני בטוח שנראה טרם סיום כהונתו בסוף השנה 

 עשייה טובה נוספת.

אני אמשיך כאמור לעמוד לרשות הועד בכל נושא שאדרש לסייע בו ולפעול לטובתנו כתושבים 
 בכל אשר יתאפשר לי.

 

 

 

 ,ובידידות בברכה        

 שאול רום        


